

易做好手機應用程式的操作系統及設備要求

支援的操作系統版本：

- ❖ Android: 9.0 - 11
- ❖ iOS: 11 - 15

推薦的屏幕分辨率：

- ❖ Android: 1080 x 1920 或以上
- ❖ iOS: 750 x 1334 或以上

支援的下載平台：

- ❖ Android: Google Play Store / Huawei AppGallery
- ❖ iOS: Apple App Store

*重要聲明：

- ❖ 易做好手機應用程式為 AlphaHRMS.NET, AlphaEC, E-enrollment (宏利強積金) 之用戶而設計。
- ❖ 本應用程式由亞太軟件有限公司
- ❖ 提供，並僅供亞太軟件有限公司的宏利強積金之客戶使用。如閣下並非亞太軟件有限公司的客戶，請勿下載此應用程式。

*有關推播通知：

- ❖ 易做好手機應用程式的推播通知訊息均為單向形式。
- ❖ 請確保您已連接至流動數據網絡或 WiFi 無線網絡。
- ❖ 請確保您的流動裝置及其他電信設備或服務能以推播通知收取推播通知提示。

經官方測試的流動裝置及操作系統 (由亞太軟件有限公司作不定時更新)：

品牌	型號	操作系統
Apple	iPhone SE	iOS 14
Apple	iPhone XS Max	iOS 14 - 15
Apple	iPhone 12 Mini	iOS 15

OnePlus	6T	Android 11
Remi	Note 4X	Android 7
Remi	Note 8 Pro	Android 10
Samsung	Galaxy S8+	Android 10
Samsung	Galaxy S20+ 5G	Android 11
Samsung	Galaxy S21 Ultra 5G	Android 11

易做好應用程式額外功能的要求 - 考勤功能 (如有) :

- ❖ 藍牙 4.0 或以上
- ❖ 全球定位系統

**以上內容如有更改，恕不另行通知。*

**如有任何爭議，亞太軟件有限公司將保留最終決定權。*

Operating System and Device Requirement of ec-Work Mobile App

Supported Version of Operating System:

- ❖ Android: 9.0 - 11
- ❖ iOS: 11 - 15

Recommended Screen Resolution:

- ❖ Android: 1080 x 1920 or above
- ❖ iOS: 750 x 1334 or above

Supported Download Platform:

- ❖ Android: Google Play Store / Huawei AppGallery
- ❖ iOS: Apple App Store

***Important Note:**

- ❖ ec-Work App is designed for AlphaHRMS.NET (Manulife MPF Scheme). The products and services represented within this App are intended for Asia Pacific Soft Limited.
- ❖ This App is provided by Asia Pacific Soft Limited for the use of customers of Asia Pacific Soft Limited. Please do not download this App if are not a customer of Asia Pacific Soft Limited (Customer of Manulife MPF).

***Note for Push Notifications:**

- ❖ Any push notifications we send are one-way.
- ❖ Please make sure you have cellular data internet connection or WiFi internet connection.
- ❖ Make sure your mobile device and other equipment or services are capable of receiving Push Notification Alerts Service through push notifications.

Official Tested Devices and Operating System (Updated from time to time by Asia Pacific Soft Limited):

Brand	Model	Operating System
Apple	iPhone SE	iOS 14
Apple	iPhone XS Max	iOS 14 - 15
Apple	iPhone 12 Mini	iOS 15
OnePlus	6T	Android 11
Remi	Note 4X	Android 7
Remi	Note 8 Pro	Android 10
Samsung	Galaxy S8+	Android 10
Samsung	Galaxy S20+ 5G	Android 11
Samsung	Galaxy S21 Ultra 5G	Android 11

Requirement for ec-Work App Extra Function – Attendance Function (If any):

- ❖ Bluetooth 4.0 or above
- ❖ GPS

**The above information would be amended without prior notice.*

**Asia Pacific Soft Limited reserves the rights for final decision.*